
Voorzitter, we kunnen kort zijn bij dit onderwerp. Het raadsvoorstel leek zo gek nog 
niet, totdat we bij de commissie door het amendement van SP, de presentatie van 
een architectenbureau en het amendement van de coalitiepartijen VVD, Hier en 
PvdA op andere gedachten zijn gebracht.  

In die zin: het nieuwe ontwerp van architectenbureau SP gaan we niet steunen, het 
is niet aan ons om een akkoord te geven op de ruimte indeling én ontwerp van het 
professionele architectenbureau Huizenhoog, hoe prachtig we het ook vinden.  

Maar het amendement van de 3 coalitiepartijen gaan we wel steunen. Waardoor we 
niet een pas op de plaats maken, maar zorgen dat we de mogelijkheden en 
ongekende mogelijkheden nog eens onder de loep nemen. Met de gebruikers. 
Waarbij in ieder geval het bestuurscentrum in Rooi een toekomstbestendige 
huisvesting wordt voor de raad en griffie.  

Zonder franje en pluche, voordat Lokaal ons daar weer van beschuldigt.  

 


